
Jegyzőkönyv 

Rendkívüli elnökségi ülés – 2021. 01. 20. 

Időpont: 2021. január 20. szerda 18:00 

Kommunikációs csatorna: Zoom 

Napirendi pontok:  

1. Az országos versenyek kezdésének elhalasztása 

2. A Magyar Darts Liga kiírása és indítása február 15-ei dátummal 

3. A soft idei versenyrendszere 

4. Februárra tervezünk kisebb létszámú streamelt versenyt mind a két szakágban 

5. Kérelmek elbírálása 

6. Hazai rendezésű nemzetközi versenyek 

7. Külföldi rendezésű nemzetközi versenyek 

8. Egyebek 

Jelen vannak:  

 Balázs Gábor – elnök 

 Molnár László – alelnök 

 Takács Zoltán – elnökségi tag 

 Kövesdi Andrea – elnökségi tag 

 Ikker Péter – elnökségi tag 

 Mihályi András – főtitkár 

 Takácsné Fekete Franciska – versenyiroda-vezető 

 Morva-Takács Vivien Anett – jegyzőkönyvvezető 

 Kurucz Tamás – felügyelő bizottsági tag 

18:05 Szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő. Elnök úr megállapította, hogy az Elnökség 

határozatképes. 

1. napirendi pont: Az országos versenyek kezdésének elhalasztása  

Elnök úr ismertette, hogy a korábbi tervekkel ellentétben a versenyszezon nem kezdődne el 

februárban, csak márciusban. Addigra tudnának kidolgozásra kerülni a biztonságos lebonyolítás 

pontos feltételei. 

Elmondta, hogy Kövesdi Andrea szakágvezetővel egyeztetve a március 6–7-ei hétvégén a tervezett 

soft csapatbajnoki forduló helyett egyéni verseny lenne. 

Kövesdi Andrea kiegészítette azzal, hogy az egyéni verseny kisebb létszám mellett zajlik, mint a csapat, 

ezért biztonságosabban kivitelezhető jelenleg. 

Elnök úr beszámolt a steel versenyek márciusi ütemezéséről, mely szerint a februárra tervezett és 

elhalasztásra kerülő fordulók márciusban mind be lennének pótolva. Javasolta, hogy a konkrét 

időpontokról a következő, február 2-ai elnökségi ülésen szülessen majd döntés, de felkérte az 

Elnökséget, hogy szavazzon a versenyszezon kezdetének elhalasztásáról. Ezt követően az Elnökség  



5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

1/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta, hogy a februárra kiírt versenyek elhalasztásra kerülnek, a versenyszezon a 

március 6–7-ei hétvégével indul újra. 

Elnök úr írásbeli előterjesztése alapján a napirendi pont két témával kiegészítésre került. 

Elnök úr ismertette, hogy több egyesület is jelezte kilépési szándékát, ezért hogy a játékosoknak 

legyen lehetőségük eligazolni, a Felügyelő Bizottság javaslatát figyelembe véve javasolja egy rendkívüli 

átigazolási időszak meghirdetését január 21-étől január 29-éig, majd felkérte az Elnökséget ennek 

elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

2/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség rendkívüli átigazolási időszakot hirdet meg 2021. január 21. és 2021. január 29. közöttre. 

Elnök úr beszámolt másik előterjesztési javaslatáról is, mely szerint a kedvezményes versenyengedély-

igénylés határidejét január 29-éig javasolja meghosszabbítani, mely dátumig a kedvezményes 

versenyengedély-igénylések teljes adminisztratív folyamatának le kell zárulnia. Amennyiben 

valamelyik egyesület január 15. után teljes árat fizetett versenyengedély-megújításért, annak számára 

a különbözet jóváírásra kerül. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

3/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta, hogy a kedvezményes versenyengedély-igénylések határideje 2021. január 29-

ére módosuljon, mely dátumig a kedvezményes versenyengedély-igénylések teljes adminisztratív 

folyamatának le kell zárulnia, valamint amennyiben valamelyik egyesület január 15. után teljes árat 

fizetett 2020. évi versenyengedély megújításáért, a különbözet jóváírásra kerüljön. 

2. napirendi pont: A Magyar Darts Liga ki írása és indítása február 15 -ei  

dátummal  

Elnök úr elmondta, hogy előterjesztése szerint a 2021. évi Magyar Darts Liga február 15-én indulna, a 

licenceket pedig február 10-éig lehetne megigényelni. Javasolta, hogy 2020-hoz hasonlóan a 

licencdíjak egy összegben előre legyenek befizetve, és amennyiben egy egyesület mégsem tudja 

megrendezni mindegyik versenyét, az továbbvihesse a következő évre a fennmaradó összeget, vagy 

kérelmezhesse más befizetésbe való beforgatását. 

Elmondta, hogy szeretné, ha a nevezési díj emelésre kerülne, szándékai szerint 1500 forint lenne a 

versenyengedélyes és 2000 forint a szabadidős játékosok számára. 

Az Iroda által összeírt tisztázandó kérdésekre reagálva elmondta, hogy csak az online modulon 

keresztül lehessen licencet igényelni és fordulókat levezetni. A régiókból az országos döntőbe bejutó 

játékosok száma pedig az utolsó megrendezett fordulót követő három napon belül kerülne 

meghatározásra a tavalyi versenykiírásban megfogalmazottak szerint. 

Ismertette, hogy vannak régiók, ahol megfogyatkozott a rendező egyesületek száma, ezek felül lesznek 

vizsgálva, és szükség szerint módosításra kerülnek szakmai és területi szempontok alapján. 



18:39 Harsányi Enikő csatlakozott az üléshez, a szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön a Magyar Darts Ligával kapcsolatban ismertetett 

javaslatok ügyében. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

4/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta, hogy február 15-ével induljon el a 2021. évi Magyar Darts Liga, melyre a 

licencigényléseket 2021. február 10-éig lehet leadni. A licencdíjak összege változatlan, melyet 2021. 

február 10-éig egy összegben kell befizetni. Ha valamelyik egyesület mégsem tudja az összes kifizetett 

fordulót megrendezni, úgy a fennmaradó licencdíjakat átviheti a 2022. évre, vagy kérelmezheti ezek 

beforgatását más befizetésbe. A régiók felül lesznek vizsgálva, szükség szerint szakmai és területi 

szempontból is változhatnak az érintett egyesületekkel egyeztetve. A régiókból az országos döntőbe 

jutó játékosok létszáma a 2020-as módon kerül meghatározásra az utolsó megrendezett fordulót 

követő három napon belül. 

Elnök úr elmondta, hogy 2021-ben a soft szakágban is indulna MDL, ami egy 20 alkalmas sorozat lenne 

március 16-ai kezdéssel. Ennek előzményeként hétvégén lesz egy Soft Radikal tesztverseny. 

A soft MDL versenykiírása a következő, február 2-ai elnökségi ülésen kerülhet napirendre. Elnök úr 

felkérte az Elnökséget, hogy döntsön annak elfogadásáról, hogy a soft Magyar Darts Liga is elinduljon. 

Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

5/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta a soft Magyar Darts Liga elindítását. 

4. napirendi pont: Februárra tervezünk kisebb létszámú streamelt versenyt 

mind a két szakágban 

Elnök úr beszámolt róla, hogy februárban két online élőben közvetítendő verseny lenne, egy soft és 

egy steel. Ezek részletei február 2-áig lennének teljesen kidolgozva. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

6/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta egy soft és egy steel online közvetített verseny megrendezését februárban. 

3. napirendi pont: A soft idei versenyrendszere  

Elnök úr ismertette, hogy a soft szakág nehéz helyzetben van: kevés a gép, nincs megfelelő helyszín. A 

helyszínre vannak alternatívák, például a Garay téri helyiség, de ez egyelőre nem megoldás, mert 

lassan haladnak az egyeztetések. A Club 501 egy plusz termet szeretne nyitni, de ott még folynak a 

tárgyalások az önkormányzattal. A Snooker Terminál is lehet még opció, amely most csatlakozna a 

Szövetséghez, és amellyel egyeztetni kellene a feltételeket. 

Kövesdi Andreával elmondták, hogy jelenleg az a terv, hogy Wekerlén kezdődne el a szezon, erre 

szóbeli megállapodás már született, utána pedig kialakul a megoldás az egyeztetések függvényében. 



Beszámoltak róla, hogy a hétvégén lesz egy soft verseny a Club 501 és a Snooker Terminál bevonásával 

Radikal gépeken. A tervek szerint 10-10 fő indulóval zajlana online, vigaszágas rendszerben. Vasárnap 

délben kezdődne, Kövesdi Andrea és Harsányi Enikő segítsége és felügyelete mellett. 

Elnök úr indítványozta a verseny felvételét a versenynaptárba. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

7/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta a Soft Radikal Verseny felvételét a versenynaptárba. 

5. napirendi pont: Kérelmek elbírálása  

Elnök úr elmondta, hogy a rendkívüli átigazolási időszak meghirdetése miatt a Körmendi DCSKE 

beérkezett kérelme tárgytalan. 

Morva-Takács Vivien Anett ismertette a beérkezett csatlakozási kérelmeket. Ezt követően az Elnökség  

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

8/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta a Global Fitness Sportegyesület csatlakozási kérelmét. 

valamint 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

9/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta a Magyar Snooker Akadémia Alapítvány csatlakozási kérelmét. 

Elnök úr ismertette, hogy a Szombathelyi DCSE beadott egy kérelmet, mely szerint a saját versenyeit 

vegyük fel a versenynaptárba, hogy hivatalosan le legyenek védve. Javasolta ennek általánosítását, 

hogy ha egy egyesület benyújtja a versenyeit kérelemben, azokat vegyük fel külön fülön a 

versenynaptárba havi egyszeri frissítéssel. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

10/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta, hogy amennyiben egy egyesület benyújtja a versenyeit kérelemben, azok havi 

egyszeri frissítéssel kerüljenek felvételre a versenynaptárba külön fülön. 

Mihályi András elmondta, hogy érkezett egy megkeresés egy székesfehérvári pub részéről, hogy ott 

dartsedzéseket szeretnének tartani. Elnök úr jelezte, hogy edzést csak a Magyar Darts Szövetség 

tagegyesületei tarthatnak általuk megadott helyszínen, kizárólag versenyengedéllyel rendelkezőknek. 

6. napirendi pont: Hazai rendezésű nemzetközi versenyek  

Elnök úr kifejtette, hogy a Budapest Opent mindenképpen meg kellene rendezni, egyrészt, hogy 

lehessen mit a szponzorok felé felmutatni, másrészt hogy tudjunk versenylehetőséget biztosítani a 

saját játékosainknak. Ezt a járványhelyzet jelenlegi állása miatt valószínűleg a 2020-as Hungarian Open 

mintájára WDF non-ranked, azaz nem pontszerző viadalként kell majd megrendeznünk. Harsányi Enikő 

jelezte, hogy szükség lenne hivatalos anyagokra, plakátra, versenykiírásra. Elnök úr elmondta, hogy a 

következő elnökségi ülésre ezek el fognak készülni. 



Beszámolt róla, hogy az International Youth Challenge-re kaptunk támogatást az EMMI-től, ennek egy 

része ki is lett fizetve decemberben, ez a támogatási szerződés miatt volt szükséges. A helyszín 

megvan, a részletes programot ki kell dolgozni. 

Az Ifjúsági Európa-bajnokságot mindenképp megtartjuk, a pandémia függvénye, milyen intézkedések 

közepette. A támogatás kapcsán hétfőn levelet küldtünk a sportért felelős államtitkár asszonynak. 

A Soft Masters és a Hungarian Open megrendezése is tervben van, itt várható kisebb állami támogatás. 

Elmondta még, hogy január 15-én bejárást tartott főtitkár úrral Lakiteleken, ahol egy kárpát-medencei 

összmagyar versenyt lehetne rendezni, de erről egyelőre éppen csak elindultak a tárgyalások. 

Takács Gábor a Prince of Darts DSE képviseletében jelezte, hogy a Soft Masters versenynaptárban 

feltüntetett időpontja egybeesik az EDF Soft Európa-bajnokság dátumával, amire a környező 

országokból sokan utaznak, így hozzánk kevesebben jönnének el. Elnök úr megköszönte az észrevételt, 

és jelezte, hogy április elejéig visszatérünk erre a kérdésre. 

7. napirendi pont :  Külföldi rendezésű nemzetközi versenyek 

Kövesdi Andrea elmondta, hogy az EDU Soft Eb időpontja kitűzésre került június 5–11-re, de jelezték, 

hogy ez még csak tervezet. Elnök úr kérte, hogy márciusra készüljön el egy várható költségvetési terv 

ehhez, majd kérte azt is, hogy ugyanekkorra az őszi dániai Steel vb-re is készüljön költségterv. 

Ismertette előterjesztési javaslatát a kiemelkedő magyar játékosok környező országok nemzetközi 

versenyein való részvételének támogatásáról. 

Válogatási elv: a steel férfi ranglista aktuális első három helyezettje, a steel női ranglista aktuális első 

három helyezettje, az év férfi, női és ifjúsági játékosa, ha az előző listán nem szerepel, valamint a steel 

szövetségi kapitány által kijelölt 3-6 fő, 12 főre kiegészítve a névsort. 

A javasolt támogatás mértéke 40 000 forint/fő, melyet támogatásként a versenyző egyesülete kapna 

meg. A támogatás feltétele, hogy az összegét nevezési, utazási és szállásköltségekre kell fordítani, a 

helyszíni hivatalos WDF-pontszerző versenyeken részt kell venni, a mérkőzéseket le kell játszani. 

Az Elnökség megbeszélése alapján három versenyről lenne szó: Bécs, Somorja, Prága. Elnök úr 

javasolta, hogy ezekre egy MDSZ-delegáció kiutazása is legyen támogatva, majd megállapodott az 

Elnökség, hogy a delegáció összetételét mindig az adott viadal előtt jelöli ki az aktuális szükségek 

szerint. 

Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

11/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta a válogatási elveket, a támogatási feltételeket és a támogatás mértékét a 

kiemelkedő játékosaink környező országok nemzetközi versenyein való részvételének támogatásához. 

Válogatási elvek: a steel férfi ranglista aktuális első három helyezettje, a steel női ranglista aktuális 

első három helyezettje, az év férfi, női és ifjúsági játékosa, ha az előző listán nem szerepel, valamint a 

steel szövetségi kapitány által kijelölt 3-6 fő, 12 főre kiegészítve a névsort. 

Feltételek: a támogatás összegét nevezési, utazási és szállásköltségekre kell fordítani, a helyszíni 

hivatalos WDF-pontszerző versenyeken részt kell venni, a mérkőzéseket le kell játszani. 

Támogatás mértéke: 40 000 forint/fő. 



A korábban felvetettek alapján elnök úr felkérte főtitkár urat, hogy péntekig egyeztessen a szövetségi 

kapitányokkal, hogy pályázati anyagukat nyilvánosságra hozhassuk a válogatási szempontok 

elérhetővé tételének érdekében. 

Harsányi Enikő beszámolt az angol rendezésű ifjúsági online versenyekről. 

Az England Online Youth Grand Prix január 17-én vasárnap elkezdődött, öt magyar résztvevővel. Papp 

Rajmund döntőt játszott, Kovács Tamara és Helfrich Patrik harmadik helyen végzett. A következő 

fordulóra már kilencen jelezték indulási szándékukat. A nevezési díj 10 font/fő, melyet elnök úr 

javasolt megtéríteni támogatásként az egyesületeknek. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

12/2021.I.20 EH számú határozatot: 

Az Elnökség elfogadta, hogy az England Online Youth Grand Prix első két fordulója kapcsán a magyar 

indulók nevezési díjait támogatás formájában a Szövetség kifizeti a játékosok egyesületeinek. Az utolsó 

két versenyalkalom támogatására pedig a következő elnökségi ülésen visszatér. 

Harsányi Enikő elmondta, hogy lesz később egy England Diamond Youth League online verseny is, 

valamint érkezett megkeresés egy online Eb-felkészítő viadalra angol és magyar fiatalok között. 

Elnök úr felkérte Harsányi Enikőt, hogy ezekkel kapcsolatosan folytassa a tárgyalásokat az angolokkal. 

8. napirendi pont: Egyebek 

19:59 Kövesdi Andrea távozott, a szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő. 

Harsányi Enikő jelezte, hogy az EuroCenterben van egy kiadó üzlethelyiség, mely versenyrendezésre 

alkalmas lehet. Elnök úr kérte, hogy kérjen elérhetőséget ehhez. 

Harsányi Enikő elmondta, hogy a WDF éves tagdíja be lett fizetve, bár még van vele adminisztráció. 

Molnár László javasolta, hogy az utánpótlás-versenysorozat végén a ranglista alapján kerüljön 

megrendezésre egy mesterek tornája. Elnök úr javasolta, hogy ez a szuperbajnoki döntő mellé kerüljön 

be a Magyar Darts Napjának programjába, ahol egy külön női szuperbajnokit is lehetne tartani esetleg. 

Takácsné Fekete Franciska ismertette, hogy a tagdíjbefizetésekben vannak elmaradások. Állásfoglalást 

kért a kilépő egyesületek tagdíjfizetési kötelezettségének ügyében. Elnök úr elmondta, hogy ha a 

kilépési nyilatkozatuk december 31. után kelt, úgy tagdíjfizetési kötelezettségük van. Javasolta, hogy 

az érintett egyesületek adjanak be méltányossági kérelmet a közgyűléshez, hogy ezt elengedjék. 

Morva-Takács Vivien Anett ismertette, hogy a Zalaegerszegi DSE, a Wings DK és a Pro Talentum SE 

jelezte kilépési szándékát, a Győztes Kör SE pedig hivatalosan is kilépett. 

20:24 Jegyzőkönyv lezárva. 

k. m. f. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 elnök jegyzőkönyvvezető 


